
Mirosław Gilarski Kraków, 9 maja 2007 r. 
Radny Miasta Krakowa 

 

Panie Prezydencie, 
Mieszkańcy (w tym Stowarzyszenie Bezpieczny i Przyjazny Ruczaj) oraz Rada 

Dzielnicy VIII Dębniki jeszcze w ubiegłej kadencji samorządu podjęli wiele działań w celu  
jak najszybszego sporządzenia planów miejscowych dla os. RUCZAJ. Po tych interwencjach 
przystąpiono do przygotowywania planów: „Ruczaj-Zaborze” oraz „Kobierzyn-Zalesie”. 
Wprawdzie są one bardzo spóźnione, gdyŜ sami planiści i urbaniści przyznają, Ŝe 
nieodwracalnie naruszono lad przestrzenny na tych terenach. Jednak - dzięki presji 
społecznej - lepiej późno niŜ wcale, jest jeszcze szansa, aby choć częściowo i w miarę 
moŜliwości najpełniej zadbać o ład przestrzenny na przedmiotowym obszarze (teren 
największych inwestycji mieszkaniowych w Krakowie) w ramach szybko uchwalonych 
planów. NaleŜy jak najszybciej zabezpieczyć tereny na parki, zieleńce i skwery, obiekty 
uŜyteczności publicznej (szkoły, przedszkola, ośrodki zdrowia itd.) oraz trasy komunikacyjne, 
gdyŜ za chwilę okaŜe się, Ŝe tereny pierwotnie zabezpieczone pod zieleń czy drogi zostały 
zabudowane i powstanie jedno wielkie blokowisko i nic więcej. 

Tymczasem Klub Radnych PO - mający bezwzględną większość w Radzie Miasta 
Krakowa - w porozumieniu z Panem opóźnia procedowanie nad tymi planami. Na tym 
terenie, kiedy kaŜdy dzień jest waŜny - takie działanie jest wbrew interesowi społecznemu, 
wbrew mieszkańcom. 

Niestety nie pierwszy to juŜ raz Klub Radnych PO w porozumieniu z Panem działa 
wbrew mieszkańcom os. Ruczaj, np. podczas jesiennej kampanii wyborczej kandydaci na 
radnych PO i kandydat na prezydenta miasta PO zapewniali mieszkańców, Ŝe powstrzymają 
budowę os. komunalnego przy ul. Magnolii i ul. Zalesię. Po wyborach i porozumieniu  
z Panem, głosami radnych PO w styczniu uchwalono budŜet na 2007 r. przeznaczając 
środki finansowe na kontynuację budowy osiedla, które ostatecznie powstaje. 

Dziś opóźniacie uchwalanie planów miejscowych - „Ruczaj-Zaborze” oraz 
„Kobierzyn-Zalesie”... 

Dlatego domagam się: 
1. jak najszybszego podjęcia działań w tym zakresie - podanie szczegółowego 

harmonogramu uchwalania przedmiotowych planów wraz z podaniem daty 
wprowadzenia ich pod obrady Rady Miasta Krakowa, 

2. odpowiedzi dlaczego to procedowanie trwa tak długo i kto jest za to odpowiedzialny, 

3. odpowiedzi na kolejny protest mieszkańców (w załączeniu) dotyczący planu 
„Kobierzyn-Zalesie” zgodnie z wyliczonymi w proteście argumentami i podanym 
uzasadnieniu. 

Proszę kopię odpowiedzi na moją interpelację przesłać do Rady Dzielnicy VIII oraz 
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]. 

  

 

Otrzymują: 
l Adresat, 
2.A/a. 

 


